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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS #4/2024 - järjestäytymiskokous 
 

Paikka ja aika: kokous Teamsissa 10.6.2024 klo 14.03-15.06 
Läsnä: Heikki Tuominen (pj), Tomi Laitinen (14.13 alkaen), Simona Malaspina, Jyri Lehto, Jukka Husari, Noora Rajala, 

Janne Salonen ja Jarkko Iivarinen (siht). Delegaateista paikalla lisäksi kokouksen kohdat 1-3: Kirsi Timonen. 
 
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.03. 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 
3. Delegaattien puheenvuorot 

- Kokouksessa #3/2024 oli sovittu, että delegaatit kutsutaan kokouksen alkuun keskustelemaan hallituksen 
kanssa viestinnästä ja muusta ajankohtaisesta. Puheenvuorot: 

o Hanna Mussalo (WFNM, EANM): Ei päässyt kokoukseen. Toimitti materiaalia Tuiketiedotteessa 
julkaistavaksi. 

o Kirsi Timonen (UEMS/EBNM, EANM): EANM-delegaattien kokoukset yleensä syksyllä. 
Jäsenmaksut on maksettu puoliksi lääkäriliiton ja LRY:n kesken. Riikka.Rahkonen@laakariliitto.fi 
yhteyshenkilö lääkäriliitossa. 

o Jukka Kemppainen (UEMS/EBNM, SSCPNM): Ei päässyt paikalle. 
o Jukka Husari (EANM hoitaja): Ei tiedotettavaa tässä vaiheessa. 

 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (10.4.2024) pöytäkirja.  

 
5. Yhdistyksen hallituksen järjestäytyminen, vuosikokousasiat, yhdistyksen tilit ja niiden käyttöoikeus 

- LRY:n vuosikokous pidettiin 23.5.2024  
o Vuosikokous päätti hallituksen kokoonpanon kaudelle 2024-2025: 

▪ puheenjohtaja Heikki Tuominen 
▪ varapuheenjohtaja Tomi Laitinen 
▪ rahastonhoitaja Simona Malaspina (uusi) 
▪ sihteeri Jarkko Iivarinen 
▪ jäsen Jyri Lehto 
▪ jäsen Jukka Husari 
▪ jäsen Noora Rajala 
▪ jäsen Janne Salonen (uusi) 

o Vuosikokouksessa hallitukselle ehdotettiin tehtäväksi tilintarkastajan palveluiden kilpailutus. 
Valtuutettiin Simona kilpailuttamaan tilintarkastaja. 

▪ Vuonna 2023 tilintarkastajan kulut olivat n. 3700e (kirjanpidossa kohta 3970 
Taloushallintopalvelut) 

▪ Kokouksessa arvioitiin, että yhdistys voisi säästää tilintarkastajan kuluissa n. 
2000e/vuosi. 

o Toiminnantarkastuksessa esille tulleita kehityskohteita: 
▪ Hallituksen pöytäkirjoista puuttuvat allekirjoitukset. 

• Hallitus on hyväksynyt asiaankuuluvasti aina edellisen kokouksen pöytäkirjat, 
mutta ei ole allekirjoittanut niitä. Jatkossa pj ja sihteeri allekirjoittavat ne. 

• Jo aiemmin hyväksytyistä pöytäkirjoista #1/2024 ja #2/2024 tehtiin 
isotooppipäivillä uudet allekirjoitetut versiot.  
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▪ Muistutettiin, että yhdistys on yleishyödyllinen, voittoa tavoittelematon, joten tulojen ja 
menojen tasapainoon kannattaa kiinnittää aina huomiota. Tulonmuodostus on ollut 
suurta. 

• Suuri osa yhdistyksen tuloista koostuu Isotooppipäivien tuloista, joita on vaikea 
ennakoida etukäteen. Hallitus pyrkii jatkossakin luomaan tasapainoiset budjetit. 
Matka-apurahoja nostettiin kokouksessa #3/2024. 

▪ Hallituksen pj:n ja rahastonhoitajan EANM-kulut olivat kirjautuneet tilintarkastajan 
toimesta eri tileille. Tilintarkastajan olisi hyvä jatkossa kirjata ne hallituksen kulut -tilin 
alle. 

o Jäsen ehdotti hallitukselle harkittavaksi neljättä isotooppimenestyjäluokkaa: tutkimustyön 
ohjaajat. Hallitus päätti luoda uuden isotooppimenestyjäluokan: vuoden 
isotooppikouluttaja/perehdyttäjä. Kysytään jälkikäteen Curiumilta, haluaako sponsoroida 
neljännen palkinnon. Mikäli ei halua, LRY maksaa sen itse. 

o Vuosikokous palautti mietintään, miten hoidetaan yhdistyksen säännön 12§ (jäsenmaksut) 
mahdollinen muutos. 

▪ Jäsenmaksut laskutetaan alkuvuodesta, mutta niiden suuruus määrätään näennäisesti 
vasta vuosikokouksessa toukokuussa. 

▪ Hallitus päätti, että jatkossa jäsenmaksulaskun liitteeseen laitetaan maininta siitä, että 
mikäli yhdistyksen päätös eroaa hallituksen jäsenmaksulaskusta, erotus otetaan 
huomioon seuraavan vuoden jäsenmaksussa. Tällöin yhdistyksen sääntöä ei tarvitse 
muuttaa. 

o Vuosikokous linjasi säännöstään 8§, että hallitusjäsenten 4 vuoden yhtäjaksoisuusrajoitteesta 
(poislukien PJ) pidetään kiinni. 

o Vuosikokouksessa jäsenille tiedotettiin kerhojen vetäjät: 
▪ fyysikkokerho Mikko Hakulinen (Kuopio) 
▪ kemistikerho Pekka Poutiainen (Kuopio) 
▪ hoitajakerho Jarna Pekkarinen (Kuopio) 
▪ lääkärikerho Satu Pukkila (Kuopio) 

- Vuosikokouksen pöytäkirjassa oli pari epäselvää kohtaa. Tarkistettiin ne hallituksen toimesta. 
- PRH-ilmoitus tehty pj:n toimesta 10.6.2024. 
- Simona aloittaa rahastonhoitajana. Tarvitsee valtuutuksen tilien käyttöön. 
- Käytiin vuosikello 2024 läpi 

 
6. Jäsenasiat 

- Jäsenhakemuksia on saapunut 1 kpl, suosittelijat ovat jäseniä. 
o rh Matti Pohjolainen (Mikkeli), suosittelijat Jari Heikkinen ja Kati Levänen 

▪ Hyväksyttiin jäseneksi. 
▪ Jäsenmaksu 2024 laskutetaan. 

- Hallituksen käsiteltäväksi oli tullut myös toinen jäsenhakemus, mutta se oli unohtunut sihteeriltä 
esityslistalta. Suosittelijat ovat jäseniä. 

o laboratorioteknikko Janne Pitkänen (Kuopio), suosittelijat Mikko Hakulinen ja Antti Mali 
▪ Hyväksyttiin jäseneksi 10.-11.6. sähköpostikokouksessa. 

- Tiedotettavaa jäsenmaksuista 2023 tai 2024: 
o kannatusjäsen PerkinElmer/Revvity jäsenmaksun 2023 tilanne. Puhelut menee yhteyshenkilön 

(Veijo Nurminen) vastaajaan, sähköposteihin ei vastata. Tilanne on edelleen auki. 
▪ [Päivitys kokouksen jälkeen: Revvity Finland Oy pyysi päivitetyn laskun uusilla tiedoilla.] 

 
7. Matka-apurahat 

- EANM matka-apurahahaku avattiin 20.5. 
- hallitukselle käsiteltäväksi on saapunut 7 EANM:n matka-apurahahakemusta. Kaikki hakijat ovat jäseniä 

ja ovat maksaneet jäsenmaksun 2024 (pois lukien Pohjolainen, jonka jäsenhakemus käsiteltiin yllä). 
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o Gröhn Heidi (Kuopio), abstrakti lähetetty, hakee 700e 
▪ hyväksyttiin 

o Hakulinen Mikko (Kuopio), abstrakti lähetetty, hakee 700e 
▪ hyväksyttiin 

o Heikkinen Jari (Mikkeli), abstrakti ?, hakee 700e 
▪ hyväksyttiin 

o Kaunisto Johanna (Kuopio), abstrakti lähetetty, hakee 700/350e 
▪ saanut tähän ehdollisesti jo 20 000 SEK SSCPNM:ltä 
▪ Hyväksyttiin ehdollisesti. Mikäli abstrakti hyväksytään ja kulut ylittävä SSCPNM:n 

apurahan, ylitys voidaan hakea LRY:ltä 700e asti. Mikäli abstrakti ei mene läpi, 350e 
hoitaja-apuraha hyväksytään. 

o Keinänen Anniina (Kuopio), abstrakti lähetetty, hakee 700e 
▪ saanut tähän ehdollisesti jo 20 000 SEK SSCPNM:ltä 
▪ Hyväksyttiin ehdollisesti. Mikäli abstrakti hyväksytään ja kulut ylittävä SSCPNM:n 

apurahan, ylitys voidaan hakea LRY:ltä 700e asti. 
o Kääriä Laura (Turku), 2 abstraktia lähetetty, hakee 700e 

▪ hyväksyttiin 
o Pohjolainen Matti (Mikkeli), abstrakti ?, hakee 700e 

▪ hyväksyttiin 
- Hallitukselle on saapunut 1 muu apurahahakemus. Hakija on jäsen ja jäsenmaksu on maksettu. 

o Simo Salo (Turku) haki 595€: NOMRad – NOMATEN International radiopharmaceutical 
conference 6/2024 Varsova Puola, posteri hyväksytty otsikolla ”Development of a GMP-
compliant synthesis of [18F]AlF-NOTA-Folate on Trasis AllInOne”. 

o hyväksyttiin 
- Kokouksessa #3/2024 hyväksyttiin ehdollisesti 500e apuraha NOMRad:iin Thomas Kellerille. Hänen 

abstrakti on nyt hyväksytty posteriksi. 
- matkakertomuksia on saapunut 1 kpl 

o Edla Kerminen, ESRR 2024, Portugali Goimbra 
o Julkaistaan Tuiketiedotteessa #1/2024 

- Keskusteltiin apurahasäännöstä 
o EANM 2024 hakuun tiukkoja aikarajoja ei asetettu, mutta nettisivujen apurahasäännöissä 

aikarajoja mainitaan edelleen. 
o Aiemmin vaatimuksena on ollut mm., että matka-apurahan hakemus tuli lähettää sihteerille 2 

vko ennen hallituksen kokousta ja että koulutusapurahan hakemus tuli lähettää 2 kk ennen 
koulutusta. Aikaraja vaikuttaa vain sihteerin tekemisiin, kun maksut ovat vasta EANM:n jälkeen.  

o Ei koettu tarpeelliseksi, että EANM:n haussa olisi tiukka hakuaikataulu, joten jatkossa riittää sama 
”hae ennen koulutusta” -sääntö kuin muidenkin konferenssien kohdalla. 

o Valtuutettiin sihteeri tekemään sääntömuutoksia apurahasääntöihin. 
- Jäseneltä tuli kysymys apurahahakemuslomakkeesta. Miksi siinä kysytään henkilötunnusta? 

o Hallitus päätti poistaa henkilötunnuksen hakulomakkeesta. Sihteeri hoitaa. 
 

8. Sidosryhmätoiminta 
- Käydään fyysikko-, kemisti-, lääkäri- ja hoitajakerhon tilanne läpi 

o Fyysikko-, kemisti- ja hoitajakerhon yhteinen koulutuspäivä oli ennen isotooppipäiviä. 
o Kemistikerholla on seuraava webinaari kesäloman jälkeen. 
o Hoitajakerho järjestää webinaarin talvella. 
o Lääkärikerho kokoontui Isotooppipäivillä. Sopivat, että pitävät 2 kertaa vuodessa webinaarin 

ajankohtaisista aiheista. Ensimmäinen marraskuussa EANM:n jälkeen. Yksi yksikkö alustaa 
aiheen, jonka jälkeen vapaamuotoista keskustelua. Tampere alustaa ensimmäisen 
endokardiitista. 

- EANM oli pyytänyt kommentteja 3 käsikirjoitukseen. Kommentit on pyydetty lähettämään suoraan 
delegaatti Hanna Mussalolle. Käsikirjoitukset: 
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o ”EANM/SNMMI GUIDELINE/PROCEDURE STANDARD FOR [18F]FDG HYBRID PET USE IN 
INFECTION AND INFLAMMATION IN ADULTS v2.0”. Jaettu lääkärikerhon vetäjälle 30.4. 
jaettavaksi lääkärijäsenille, pyydetty kommentit Mussalolle 16.5. mennessä, joka välittää 
EANM:lle 20.5. mennessä. 

o ”SNMMI Procedure Standard/EANM Practice Guideline for Fibroblast Activation Protein (FAP) 
PET”. Jaettu jäsenille 13.5., pyydetty kommentit Mussalolle 28.5. mennessä, joka välittää 
EANM:lle 30.5. mennessä. 

o ”Joint EANM/EANO/RANO/SNMMI practice guideline/procedure standard for PET imaging of 
brain metastases: version 1.0”. Jaettu jäsenille 29.5., pyydetty kommentit Mussalolle 10.6. 
mennessä, joka välittää EANM:lle 12.6. mennessä. 

- THL:n 8-sivuinen tiedote radiologisesta tutkimus- ja toimenpideluokituksesta jaettiin jäsenille 27.5. 
- Tuiketiedote #1/2024 ulos kesäkuussa, sihteeri ottaa kirjoituksia vastaan. 

 
9. Koulutustapahtumat 

- Isotooppipäivät 2024 olivat Tampereella. Miten meni? 
o Ohjelma koettiin hyväksi ja järjestelyt olivat sujuvia. 
o Sponsori kaipasi ohjelmaan lisää aiheita SPECT:stä. Seuraavana vuonna ohjelmassa voisi olla 

sessio 360° SPECT:stä. 
o arviointiraati valitsi vuoden isotooppimenestyjiksi: 

▪ isotooppijulkaisu 2023 on Sofia Otaru (Helsingin yliopisto): ”Radiolabelling of peptides 
with tetrazine ligation based on the inverse electron-demand Diels–Alder reaction: rapid, 
catalyst-free and mild conversion of 1,4-dihydropyridazines to pyridazines” 

▪ isotooppimenestyjä 2023 on Sanna Rajala (HUS) 
- Teranostiikkapäivä 14.11. klo 9-16 (Curiumin tiloissa, Kivihaka, Helsinki). 

o Noora LRY:n yhteyshenkilönä. 
o 5 puhujaa varmistunut (PSMA-hoidot, kuvaukset teranostiikassa, teranostikkaa syövän hoidossa, 

FAP) 
o sisällössä painottuu tällä hetkellä lääkärien mielenkiinnon kohteet 
o Curium haluaa, että koulutukselle ei ole ilmoittautumismaksua.  

- Radiofarmasiapäivä (GE sponsoroi) suositellaan järjestettäväksi syksyllä 2025. 
o jatkossa vuorovuosin Teranostiikkapäivän kanssa 

- Muiden koulutuspäivien aikatauluja: 
o EANM 2024 on 19.-23.10. Hampurissa 

▪ hallitus päätti #3/2024 lähettää paikalla sihteerin ja rahastonhoitajan (max 1500e/hlö) 
o Sädeturvapäivät on 31.10.-1.11. Tampereella 
o RSNA 2024 on 1.-5.12. Chicagossa 

 
10. Muut asiat 

- SSCPNM:n General Meeting pidetään 25.9.2024 klo 12:00-15:00 (CEST). 
o https://lu-se.zoom.us/j/61703359052  
o mm. Tomi ja Heikki ovat osallistuneet aiemmin mahdollisuuksien mukaan 
o tulossa sääntömuutoksia 
o kansallisten toimijoiden esittelyt, Heikki hoitaa LRY:n esittelyn 

 
11. Seuraava kokous 

- #5/2024: Kokous 19.8. Teamsissa klo 14.-15.30 

 
12. Kokouksen päättäminen 

- Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.06 

 

 

https://lu-se.zoom.us/j/61703359052


 
 5(5) 

   

 

 

Allekirjoitukset 

 

Tampereella, 19.8.2024 Kajaanissa, 19.8.2024 

 

___________________________________ ___________________________________ 

Heikki Tuominen Jarkko Iivarinen 

puheenjohtaja sihteeri 


